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$1 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs efter det att punkt 6 flyttats upp före $5, då Mimmi Barmark och
Sébastien Tutenges var tvungna att lämna mötet tidigare.

$2 Utseende av justeringsperson
Olle Frödin utses till justerare.

$3 Föregående protokoll (bilaga 1)
Styrelsen godkänner ftiregående mötesprotokoll.

$4 Meddelanden
- Personal
Rekrytering: Professuren i socialantropologi: Sökanden Henrik Vigh har tackat nej till
tjänsten. Nästa sökande på tur är Jon Mitchell som har blivit tillfrågad och är intresserad av att.

komma på besök.
Vi hinner inte utlysa några doktorandtjänster i socialantropologi für start redan till hösten, då
vi inte har någon professor.

Minst två doktorandtjänster är utlysta i sociologi med start i höst.

Det kommer utlysas en professur i arbetslivssociologi men vi vet inte när det kommer ske

Två gästforskare är på ingång, Bertil Rolandsson är en av dem och kommer börja i vår.



Det är utlyst om minst en BUl-tjänst med inriktning kvantmetod, deadline ftir att söka är den

20 februari. Jan Mewes anmälde sig intresserad av att ingå i rekryteringskommittén
tillsammans med Lisa Eklund och Mimmi Barmark.

- Prefektråd
Lönerevisionen pågår

Lokalprojektet Campus Paradis: Vi kommer att behöva vara ute ur huset under hela läsåret

20232024, juni2}23-jtni2024. Nu diskuteras tillgänglighetsanpassning av huset.

Ett nytt centrum för metodutveckling ska skapas. Åsa Lundqvist leder utvecklingsarbetet.

Fakultetsstyrelsen fürväntas antanya riktlinjer för befordran till professor, samt ft)r utlysning
och anställning av biträdande lektorer. Det understryks att syftet med BUL är att rekrytera
forskare med starka forskningsmeriter och ambitioner internationellt. Vi kommer inte att
kunna kräva svenskspråkighet.

50/50 forskning/undervisning gäller ftr BUL. Prefekt kan dock göra avkall i fördelningen om
särskilda skäl ftireligger.

- D o kt or andkoll e kt iv e t
Ingen doktorandrepresentant närvarade vid mötet.

- Studenternq
Frågor om examination ställdes. I kursplanen står vad som gäller för examination.
Studenternahar ñtt att få sin tenta rättad inom femton arbetsdagar.Lärare har dock stort
inflytande på hur examinationen sker, hur examinationsuppgiften är utformad och hur lång tid
studenterna har på sig.

$5 Helårsbokslut 2021 (B.ilarga 2)
Institutionens ekonomi åir fortsatt god, men helårsbokslutet var sämre åin väntat, ca3,3
miljoner minus jämfört med budgeterat, beroende på främst ökade personal- och
driftskostnader, samt upplupna kostnader pga framskj uten lönerevision.

Styrelsen kommer på nästa strategimöte diskutera olika förslag ft)r att minska
överproduktionen samt hur statsanslag ftir forskning kan användas mer effektivt.
Oftirbrukade bidrag har ökat sedan 2020 ochbehöver användas upp.

$6 Riktlinjer für personalplanering 2022-2023 (Bilaga 3)
Mimmi Barmark går igenom ändringarna i P-nyckeln, som godkänns efter några små
justeringar under mötet.

g7 Övriga frågor
1. Susanne Lindberg informerar om söktrycket på våra internationella masterprogram

med start HT22 och jämför med HT21. Något som sticker ut är SACCR
(kulturkriminologi) med 33 o/o fler sökande. På SASCO (sociologi) har antalet
studenter som sökt programmet med prio 1 ökat med 42 %. SASAN
(socialantropologi) minskade något, 13 %o fürre sökande tiIlHT22.



2. Lisa Eklund informerar om att vi har fätttvä nya studentrepresentanter, en ordinarie
inom PA och en till programgruppen för kandidatprogrammen i sociologi och
socialantropologi.

3. Olle Frödin nämnde att ftirslag ska lämnas in till fakultetsledningen om hur BIDS-
programmet ska koordineras framöver. Idag oklart vem som ansvarar för vad.
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